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Emne: Interpellasjon Eindomsstrategi - fortsettelse
Vedlegg: 
Hei

Har forståelse for at det blir kort med tid for denne interpellasjonen, men ber om at den blir besvart i kommunestyre
den 15. april

Interpellasjon – Kommunal eiendomsstrategi (for andre gang)

 

Viser til formannskapets møte den 18.03.21 der det i PS 13/2021 ble votert over «Salg av Dovrehallen på Hysnes og
utskillelse av tomter»

Videre viser jeg til PS 38/2019 i dette fora, der vi vedtok eiendomsstrategi del 1, samt vedtak 58/14 i Rissa
Kommune, der Områderegulering Hasselvika Sentrum og Hysnes ble sluttbehandlet.

1.       Mener ordfører vedtaket fra formannskapet i PS 13/21 er i tråd med kommunestyrets vedtak i PS
38/19?

a.       Selge unna «overflødig» eiendomsmasse
b.       Arealutvalget er styringsgruppe

2.       Mener ordfører at vedtaket fra formannskapet er i tråd med reguleringsbestemmelsene vedtatt av
Rissa kommune i PS 58/14 der det kommer frem hvilke bygg som er bevaringsverdig og ikke?
3.       Mener formannskapet v/ ordfører at dette er i tråd med «bolyst» prosjektet kommunen har startet
opp, da formannskapet her hindrer privat aktivitet?
4.       Kan ordfører orientere om den planlagte veien frem mot sluttbehandling for kommunal
eiendomsstrategien som vi har vedtatt del 1 av?
5.       Kan ordfører orientere om hva som gjøre av tiltak, slik at private henvendelser om kjøp av kommunal
bygningsmasse «ikke glipper» fremover?
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